
Acta núm. 04/2023 de la sessió del Consell Municipal de Salut 
     
     
Caràcter:  Ordinari 
Convocatòria: 25 d’abril de 2023  
Lloc: Ajuntament 
Hora inici: 20:00h. 
Hora fi: 21:21h. 
 
     
Llista d'Assistents     
   
 
Presidència:      
Sr. Jordi Pujol Lozano, president del Consell Municipal de Salut.  
 
 
Vocals:     

1. Sr. Jordi Plaza Nualart, en representació del grup municipal de ERC.   
2. Sr. Marc Sanabria Robledo, en representació del grup municipal del PSC i 

substitució de la Sra. Cristina Pérez Gómez.  
3. Sr. Juan Martínez Nieto, en representació del grup municipal de C’s. 
4. Sra. Nuria Solà Bujons, en representació del grup Municipal de Primàries.  
5. L.J.M., adjunta a direcció i representant de l’Àrea Bàsica de Salut de Palau-solità i 

Plegamans. 
6. R.B.L., representant dels veterinaris amb consulta a la població 
7. J.A.I., vicepresident de Creu Roja Caldes-Palau-Sant Feliu i representant de la Creu 

Roja local.  
8. L.F.M., representant de les entitats i/o associacions vinculades al món de la salut que 

poguessin existir a la població i que estiguin degudament inscrites al Registre 
Municipal d’Associacions i que ho hagin sol·licitat prèviament. 

9. E.F.L., representant de les associacions de veïns del municipi legalment constituïdes 
i inscrites en el Registre Municipal d’Associacions. 

10. S.L.R., representant de les associacions de veïns del municipi legalment constituïdes 
i inscrites en el Registre Municipal d’Associacions. 

 
 
No han assistit a aquest acte: 

11. Sra. Laura Navarro Ceballos, en representació del grup municipal de Junts per 
Palau.  

12. M.T.F., cap del servei i representant de Salut Pública – Vallès Occidental Est, Sub-
direcció Regional a Barcelona.  

13. B.R.C.,  directora i representant del CAP Palau. 
14. D.L.B., representant dels farmacèutics amb oficina de farmàcia a la població. 
15. B.P.J., treballadora social de l’Ajuntament i representant de serveis socials municipals 
16. R.L.S., representant dels metges amb consulta a la població. 
17. JL.M.D., com a persona de reconeguda vàlua personal en el camp de la salut. 

 

Secretària:  
L.P.R., tècnica de Salut Pública 
 
 
 
    



Ordre del dia     
    

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió ordinària del dia 24 de gener de 2023.   
2. Informacions relatives a la Taula Vallesana de Salut Mental i Addiccions. 
3. Informacions relatives als estatuts del Consell Municipal de Salut.  
4. Informació sobre el control d’aus periurbanes al municipi.  
5. Campanya de tinença responsable d’animals de companyia i Colònies de gats   

de carrer. 
6. Propostes d’urgència   
7. Suggeriments, precs i preguntes. 

 

    
Apertura:     
    
Comprovat el quòrum exigible i amb l’assistència la Presidència i la Secretaria  quan són les 
20h del dia 25 d’abril de 2023, el president declara oberta la sessió i passa a despatxar els 
assumptes previstos a l’Ordre del Dia.     
      
 
Desenvolupament de la sessió:     
    
  
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió ordinària del dia 24 de gener de 2023. 

 
S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 24 de gener de 2023.   

 
 
2. Informacions relatives a la Taula Vallesana de Salut Mental i Addiccions. 

 
Informació sobre les darreres sessions plenàries de la TVSMiA i les comissions de treballa 
a les quals participarem com Ajuntament. L.P.R., recorda que a la darrera sessió plenària 
es van detectar i prioritzar necessitats en relació a la salut mental i es van crear  els grups 
de treballs per anar treballant les necessitats. També es va crear un grup o comissió per 
elaborar una guia de recursos relacionats amb la salut mental.  
 
Les diferents comissions van treballant i fan posada en comú del que es treballa a les 
sessions plenàries. La propera trobada de la TVSMiA, per primera vegada es farà a Palau 
i està prevista pel mes de juny.  
 
A la comissió a la qual formem part és la d’educació i sensibilitzacions i estem treballant 
per commemorar el dia de la Salut Mental.  
 
  
3. Informacions relatives als estatuts del Consell Municipal de Salut. 

 
S’informa que s’està treballant per adequar els estatuts que s’havien treballat des del 
consell amb el reglament de participació aprovat a l’Ajuntament i la intenció d’aprovar-lo 
en el següent mandat.  

 
 
 
4. Informació sobre el control d’aus periurbanes al municipi.  

 



Jordi Pujol Lozano informa de la situació actual amb les captures i les autoritzacions que 
cal demanar per poder-les dur a terme. L’autorització rebuda ha canviat i demanen que 
les captures amb gàbia es revisin a diari cosa que dificulta el poder dur a terme aquestes 
captures. Per tant, estem valorant com podem fer-ho i si ho podrem tirar endavant 
adequant-nos als requisits de l’autorització.  

 
5. Campanya de tinença responsable d’animals de companyia i Colònies de     gats   de 

carrer. 
 

Jordi Pujol Lozano informa sobre la campanya que s’està duent a terme sobre tinença 
responsable i la caminada canina que es va fer el 2 d’abril, en que es van donar les 
ampolles per que es puguin diluir els orins de les mascotes a la via publica. 
  
Joan Martinez comenta que segueixen zones brutes i que la gent no recull els 
excrements, no obstant, en zones boscoses no estem fent aquesta tasca i ens centrem 
a les zones més urbanes.  
 
També s’informa del programa de colònies de gats de carrer i el treball conjunt amb 
l’Associació Progat Palau i les col·laboracions que s’estan fent amb l’Institut (PFI i 
Batxillerat artístic). L.P.R., explica el projecte de reutilització i aprofitament de vells 
contenidors per crear refugis per a les colònies de gats. Explica el numero de colònies, 
que en tenim unes 100 colònies, no totes controlades. Es van fent esterilitzacions però  
la casuística de Palau, que hi ha molts urbanització i tenim moltes colònies. A banda, els 
gats domèstics no estan a les llars habitualment i els deixen sortir. S’informa que les 
cadellades de gats de carrer, es porten a la protectora per que són gats adoptables, a 
diferència dels adults i grans.  
 
Es crea un debat sobre la figura de Agent Cívic, la seva missió informativa i la manca de 
potestat sancionadora.  
 
Joan Martinez pregunta qui recull tots els excrements de gats de carrer i Jordi Plaza 
comenta que amb la neteja viària s’assumeix aquesta neteja.  
 
L.F.M., comenta també que els gats de carrer fan la seva funció als carrers sobretot en 
zones properes a boscos. 
 
Es comenta de la problemàtica de les colònies i els ports senglars.  
 
Nuria Solà Bujons pregunta com va l’Associació Progat Palau i es comenta que 
treballem conjuntament i recordem que van venir a la caminada canina posant una 
parada per donar-se a conèixer i captar socis per l’entitat, però entre tots s’està fent 
molts feina i es requereix molt més feina a fer.  

 
6.   Propostes d’urgència  
 
No hi ha propostes d’urgència.  

 
 
 
 
7. Suggeriments, precs i preguntes. 
 



Nuria Solà Bujons pregunta si tenim informació de la situació de Residencial Palau i tot el 
que està sortint als mitjans de comunicació i Jordi Pujol comenta que no en tenim.  

R.B.L., pregunta sobre la sequera i l’aigua. Jordi Plaza explica que és l’ACA i la Generalitat 
és qui té les competències i qui dona directrius i, des de l’Ajuntament es fa difusió de totes 
les indicacions que ens van arribant. Des de l’Ajuntament també es duent a terme les 
accions i recomanacions es van fent reunions amb diferents col·lectius. Es parla de la 
importància de reutilització d’aigua com per exemple la de la dutxa però no tothom està 
conscienciat.  

R.B.L., pregunta si l’Ajuntament té previst posar tendals o lones per fer ombratge als carrers 
de cara a l’estiu. Jordi Plaza comenta que es mira el tema de refugis climàtics però és 
complicat i s’hi està treballant. També s’està mirant l’ús d’aigües freàtiques. Però recorda 
que el decret de sequera és de la Generalitat.  

L.F.M., comenta que a la Plataforma els va arribar que s’havia sol·licitat per part d’alguns 
grups polítics al Parlament l’apertura dels centres d’atenció primària els dissabtes, però de 
moment no tenim resposta i Jordi Pujol comenta que la ultima resposta és que no obririen. 
L.F.M., comenta que es va entrar al parlament i intentarà esbrinar si hi ha resposta i també 
comenta que no correspon el cens amb les dades de l’IDESCAT i cal adequar recursos a 
la població real. També els hi ha arribat que hi ha algun dèficit com per exemple en els 
serveis de ginecologia a Palau que segons una usuària va anar a la Plataforma dient que 
hi havia un únic dia de ginecologia a Palau.  

L.J.M., comenta que al CAP hi ha llevadores i tot el tema ginecològic estan ubicats a 
l’ASSIR i L.F.M., insisteix que hauríem de lluitar per disposar el servei de ginecologia a 
Palau ja que tenim 80 naixements a l’any. L.J.M., insisteix que és el CAT Salut el que 
distribueix els serveis de salut i on han d’estar em funció de la població, etc... 

Jordi Pujol Lozano, agraeix, a tots i totes la assistència i el camí que han fent durant el seu 
mandat, que no ha sigut fàcil, demana disculpes si en alguna ocasió no ha estat a l´alçada. 
Desitja molta sort al proper mandat. 
 
L.F.M., pregunta si s’ha fet algun tractament preventiu pel mosquit tigre. Informem que el 
mes de maig comencen els tractaments larvicides preventius, cada 15 dies. I també s’actua 
en propietats privades en tant que hi ha moltes segones residències i podem trobar aigua 
acumulada. A les rieres no es fa tractament per que són competència de l’ACA.  
 
 
 
Quan són les 21:21h  el President aixeca la sessió davant meu, la secretària del Consell, 
que estenc aquesta acta. 

   
   

 
Vist i plau     

La secretària del Consell   President del Consell     
    
 
Palau-solità i Plegamans, data de la signatura electrònica  
 

Diligència de segell d'òrgan de secretaria: 

Aquest document és una còpia parcialment autèntica anonimitzada per al portal de 

transparència 
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